
FAU Voksen skole – Referat FAU-møte mai 2022 
Tid: 03.5.2022 kl 18:00 – 19:30 
Sted: Lærerrommet Voksen skole 
Deltakere: Anne Thorseng  

Maria Christensen (Teams) 
Ole Thomas Goderstad (Teams) 
Anne Marie Galtung 
Hanne Gudding (Teams) 
Eva Nordgård – referent 
 

Ikke tilstede: Magnus Strømsvåg 
Frode Stenvik 
Camilla Egeland Torsæter (rektor) 
 

1. Godkjenning innkalling og dagsorden. 
- Ok, feil dato i innkallingen, litt kort varsel. 

 
2. Valg av referent. 

- Eva Nordgård 

Rektor informerer: 
3. Diskusjon: Evaluering av læringsbrett for 2. og 3. trinn. 

- Utsatt til neste møte da rektor  måtte melde avbud. 
 

4. Orientering: Læringsmateriell på Voksen. Er det mye utdatert materiell/kopiering/gamle 
bøker osv? Er det midler til å ha tilfredsstillende digitalt materiell. Hvordan påvirker 
dette elevenes læring og lærernes arbeidshverdag.  
- FAU avventer orientering fra rektor. Saken utsettes til neste møte. 
 

Oppfølging forrige møte: 
5. Orientering: SMU v. Magnus Strømsvåg. 

- Utsatt til neste møte. 
 

6. Orientering: Aktivitetsparkprosjektet. 
- Eva informerte. Prosjektet ble presentert for Samferdsel- og miljøutvalget i Bystyret 

torsdagen som var, og blir trolig behandlet i neste møte 11.5.2022. Presentasjonen 
gikk greit. Vestre Aker skiklubb og Ready var også hos utvalget og presenterte sitt 
prosjekt for grusbanen: En 11-bane med kunstgress og undervarme. 

- Uavhengig av aktivitetsparkprosjektet så er det behov for å oppgradere store 
skolegård. Skolen må på banen for å si hva de ønsker, og FAU må jobbe mer 
målrettet med dette. Maria følger opp Lysejordet skole for å se om an kan få råd 
derfra, og det etableres en arbeidsgruppe for skolegården neste skolegård. 



7. Oppfølging fra forrige FAU-møte vedr. ny organisering av 1. trinn høsten 2022. Skolen 
planlegger å gjøre vurdering av elevgruppen i ukene før skolestart av de elevene som er 
på  AKS med det formål å sette de faste klassene i etterkant av dette. FAU stiller 
spørsmål til prossessen rundt det pedagogiske og sosiale opplegget rundt de nye 
førsteklassene. Hva er tenkt for skolestarten høsten 2022 og hvordan blir dette 
kommunisert til de nye foreldrene?  
 
FAU stiller seg fortsatt negativ til at klassene ikke er satt og kommunisert til foresatte før 
sommerferien, da det å vite hvem skolestarteren kommer i klasse med er en viktig og fin 
forberedelse til skolestart. FAU påpeker at dersom informasjonen skolen mottar fra 
barnehagen ikke er tilstrekkelig til å sette sammen klasser på en god måte, bør dette 
løses på annen måte enn det som nå er foreslått.   

 

Nye saker/eventuelt: 
8. Diskusjon: Tema fra epost fra FAU representant ved Holmen skole:  

- «Skolefinansiering - skolene er som nevnt underfinansiert. Skoleeier bør følge opp 
eget ansvar bedre både ifht kap 9a, men også trygt arbeidsmiljø for ansatte. Det er 
mest vold blant de yngste elevene, og vanskelig for én voksen å følge opp/avverge 
dette hvis man er alene i en klasse mens man underviser.»  

- Det er bekymring i FAU rundt skolefinansieringen og skolekapasiteten på Voksen og i 
Vestre Aker. Dette følges opp i møtene fremover og i Facebookgruppen 
«Skolefinansiering – FAU arbeidsgruppe». 
 

9. Diskusjon: Planlegging neste FAU-møte. Det ble foreslått på forrige møte å invitere alle 
klassekontaktene til FAU-møtet i juni. Dette for å få en raskere start av arbeidet i neste 
skoleår, og forberede og etablere arbeidsgrupper i FAU. 
- Eva får tak i kontaktinfo til de nye klassekontaktene og sender ut en epost for å 

informere om dato samt booker Bessa. 
- Forslag saksliste sendes til Facebookgruppern. (Eva/Magnus) 
- Forslag arbeidsgrupper: Hjertesone/trafikk, skolegård/utemiljø, økonomi, 

kommunikasjon. 
- Forslag til tema: Kommunikasjon mellom klassene i FAU, inititer/inspirer til sosialt 

treff i klassene tidlig i skoleåret. 
- Etterskrift: Forslag til ny dato for FAU-møtet er 14. juni. 

 
10. Forberedelse FAU-arbeidet neste skoleår. 

- Det er viktig med bevisstgjøring av klassekontaktene og kommunikasjon på tvers av 
klassene. 

- Magnus/Eva lager forslag til nytt årshjul. 
 

11. Informasjon fra skolen er fragmentert og i flere kanaler. FAU etterlyser blant annet god 
nok informasjon til skolestartere og rundt arrangement som 17. mai. Det burde være en 
samordning av informasjonsflyten, kanskje mer informasjon kunne vært samlet på 



hjemmesiden på skolen? Det burde også komme på flere språk, i det minste på engelsk i 
tillegg til norsk til de som trenger det. 
 

12. Anleggsvei til Hovseterdalen friplass. I september 2022 starter arbeidet med plassen som 
skal stå ferdig sommeren 2023. Rektor har hatt kontakt med Bymiljøetaten: 
 
«Byggegjerder ned Jarbakken (atkomstveien til Voksen skole) var ikke aktuelt i 
utgangspunktet. Vi har også kommet frem til at byggegjerder videre ned gang og 
sykkelveien heller ikke er nødvendig. Entreprenørene som kom på tilbudsbefaring 
poengterte også dette. Det blir en midlertidig anleggsvei på plenen ved siden av 
eksisterende gang- og sykkelsti. Det etableres et 2 m høyt anleggsgjerde rundt 
helefriplassen og riggarealet med nødvendige porter. Vi kommer nok til å opprettholde 
krav om å ikke ha anleggstrafikk på morgenen og ettermiddagen når trafikken er størst. 
Her må dere gjerne komme med konkrete tidspunkt dere ønsker å ikke ha anleggstrafikk. 
Utover dette er entreprenøren ansvarlig for å sikre rigg- og anleggsområdet på en 
forsvarlig måte.» 
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